

OcluVet®

Nutritional/lubricant eye drops

Specially formulated eye drops with antioxidants and nutrients for ocular health and clarity.



The only product that has undergone testing with veterinary ophthalmologists to show an **83% reduction in opacity.**¹

With age, disease, or trauma, the crystallin proteins in the eye lens are damaged and denatured, allowing them to “clump” together. This clumping of damaged proteins is what is recognized as a cataract.

The OcluVet® formula was designed to target the reactions that lead to the formation of damaged proteins and provide the nutrients needed to repair the altered amino residues

and oxidation to allow the proteins to return to their healthy, non-cross-linked state. Unlike oral or commercially available eye drop supplements that demonstrate little or no benefit, OcluVet® utilizes a systems approach, targeting compromised and damaged components of the eye. This powerful antioxidant/nutrient system provides immediate neutralization of existing free radicals and is a glycation and protein cross-linking inhibitor.

| Product | AVP | CDMV | WDDC | VP | MVP | BENSON |
|--------------------------|---------|--------|--------|---------|---------|---------|
| OcluVet® 15 mL bottle | 9192823 | 120707 | 124438 | 1260682 | 9260023 | 8000-01 |

1. Multi-Veterinarian/Multi-Veterinary Clinic Study; data gathered from 23 hospitals in different geographical locations across the United States. Detailed references online at www.ocluvet.com.

OcluVet^{MD}

Gouttes nutritives/lubrifiantes pour les yeux

Gouttes pour les yeux spécialement formulées et renfermant des antioxydants et des nutriments pour favoriser la santé oculaire et la clarté de la vision.



Le seul produit éprouvé par des ophtalmologistes vétérinaires qui s'est révélé efficace **pour réduire l'opacité de 83 %¹**.

Avec l'âge ou en raison d'une maladie ou d'un traumatisme, les protéines du cristallin se détériorent et se dénaturent, ce qui favorise leur « regroupement ». Ce regroupement de protéines endommagées est reconnu comme étant une cataracte.

La formule d'OcluVet^{MD} a été conçue pour cibler les réactions menant à l'altération des protéines et fournir les nutriments nécessaires pour rétablir les résidus d'acides aminés modifiés et contrer l'oxydation afin de permettre aux protéines de retrouver

leur état sain et non réticulé. Contrairement aux suppléments vendus sous forme de gouttes pour les yeux ou devant être administrés par voie orale que l'on retrouve dans le commerce et qui sont peu ou pas efficaces, OcluVet^{MD} utilise un système qui cible les composantes compromises et endommagées de l'œil. Ce puissant système à base d'antioxydants et de nutriments permet la neutralisation immédiate des radicaux libres existants et inhibe la glycation et la réticulation des protéines.

| Produit | CDMV | BENSON |
|---|--------|---------|
| Flacon de 15 mL d'OcluVet ^{MD} | 120707 | 8000-01 |

1. Étude clinique multivétérinaire; données issues de 23 hôpitaux de diverses régions des États-Unis. Pour obtenir des références détaillées en ligne, visitez le site www.ocluvet.com.